






Vážená paní Bucharová, 

Formální stránka prostě není dobře a takovýto dokument nejde podepsat. Jsem ráda, že jste ze stránek 
nepřevzali vedoucího souboru ještě pana Jindřicha a Janu Rychterovi, jistě tam budou někde uvedeni. 
Zásadní jsou oficiální náležitosti. 

Jelikož mi ve smlouvě říkáte, že jsme povinni se řídit vnitřním řádem my i třetí osoby a máme zajistit, 
aby se dodržoval. Tak těžko můžeme smlouvu bez znalosti vnitřního řádu podepsat a souhlasit s tím. 

Znovu se ještě ptám po provozním řádu, jelikož na něj mi dokonce navazujete i možné ukončení 
pronájmu. 

Jak jsem již psala paní Rychterová se k vyjádření a zapsání připomínek dostane v průběhu víkendu a 
následně zašleme. Ale děkuji Vám za ohleduplnost s mým časovým vytížením, jsem ráda, že to chápete. 

S pozdravem 

Ing. Vrbová 

Vážená paní Vrbová,

mám takový dojem, že si možná úplně nerozumíme. Ráda bych tedy navrhla, že bychom
si mohly definovat některé pojmy: Napřed jste psala o tom, že jste věnovala čas
formátování dokumentu. Formátováním rozumím záležitosti typu: řádkování, nadpisy,
číslování atd.

Nyní píšete o neuspokojivé formální stránce. Tím máte na mysli údaje typu název
spolku, jména oprávněných osob a podobné údaje? Tyto údaje považuji za součást
obsahové stránky věci. Rozumíte tomu také tak? Mohly bychom se domluvit, že
kontrola formální správnosti osobních údajů, včetně údajů o spolku bude spadat pod
obsahovou správnost dokumentu? O tuto kontrolu a případnou opravu bych Vás ráda
požádala. Já se mohu zaručit za to, že údaje o spolku Komedius a oprávněných
osobách na jeho straně, jsou v pořádku a budu ráda, když případné nesrovnalosti za
Váš spolek uvedete na pravou míru.

Pokud jde o provozní řád: omylem jsem použila tenhle pojem ve stejném významu jako
řád vnitřní. V přiloženém dokumentu jsem tedy pojem opravila. Pokud už jste ale
pracovala v dokumentu předchozím (Smlouva o pronájmu 1), prosím vás o nahrazení
slova "provozní" za slovo "vnitřní" (v odstavci III. účel pronájmu a doba trvání,
článek 6). Vnitřní řád je tedy dokument, který jsem Vám poslala včera. Chtěla bych
Vás zároveň ujistit, že si moc ceníme toho, že jste si tenhle dokument vyžádala,
abyste se s jeho obsahem seznámila ještě před podpisem smlouvy. Vnímáme v tom Vaši
svědomitost a precizní přístup. Naším cílem je zajistit pomocí vnitřního řádu
bezpečný a příjemný prostor pro všechny zúčastněné, a abychom toho mohly docílit,
je důležité, aby dokument znaly všechny osoby odpovědné za jeho dodržování.

Zároveň bych se s Vámi ráda domluvila na způsobu, jakým bude probíhat naše další
komunikace. Navrhuji, že bychom se mohly zdržet sarkastických, jízlivých,
ponižujících a jinak urážejících formulací (viz např. první odstavec Vašeho ranního
emailu), aby naše další interakce mohla probíhat v ovzduší vzájemného respektu.



Souhlasíte s tímto návrhem?

S přáním krásného dne

Mgr. Michaela Bucharová, DiS.

Dobrý den,

Formátování pořád neodpovídá, ale již jsem upravila (není tedy nutné posílat znovu). Nešli například 
vkládat nové body, nepřepočítalo se, rozhazovalo se formátování, dva názvy pro náš spolek jednou 
Nájemce jednou Občanské sdružení (nejsem si jistá z hlavy...) to vše není správně. 

Formální stránka, když očekáváte podpis téměř druhý den by měla být z mého hlediska v topu, ale 
možná jsem jen naivní. A ano samozřejmě, že vše formální opravuji včetně i formátování, když tam 
vkládáme odstavce, nebo rozdělujeme Vaše. 

Provozní řád opravím. 

Bohužel sarkasmus patří k mé povaze a osobnosti (pevně věřím, že toto jako koučky chápete - 1 000 lidí 
1 000 chutí). Takže Vám určitě nedokážu přislíbit nějaké výrazné zlepšení. Věřte, že se opravdu snažíme 
smlouvu dofinalizovat ke spokojenosti obou stran. Bohužel smlouva neřeší například jak spolek celkově 
funguje. A je to nutné upravit. Věřte nebo ne, ale situace mi také není nijak příjemná. 

Ing. Vrbová 

Dobrý den,

zasílám odpřipomínkovanou smlouvu i vnitřní řád budovy. V případě odsouhlasení připomínek můžete 
vytisknout, podepsat a dát do schránky na adresu Horní Nová Ves 263, Lázně Bělohrad, 507 81. 

Děkujeme a jsme s pozdravem 

Ing. Michaela Vrbová 

Vážená paní Vrbová,

v příloze Vám zasílám vyjádření k Vašim připomínkám. Udělala jsem ho formou
komentáře k jednotlivým bodům, nachází se v pravé straně dokumentu (toto uvádím
proto, že v každém programu a každé verzi vypadá dokument trochu jinak, tak aby
každý dokázal komentář najít).





předsedkyně spolku 
FS Hořeňák a Hořeňáček, z.s. 

Vážená paní Rychterová,

nechtěly bychom Vám způsobit zbytečnou nejistotu, tak zatím jenom informace, že v
pátek 17.5.2024 samozřejmě zkoušet můžete.

S přáním pěkného dne.

Mgr. Michaela Bucharová, DiS.

Děkujeme☺
Odesláno z iPhonu

--
Přeji hezký den
Ing. Zdeňka Rychterová
724 386 788

Vážená paní Rychterová a paní Vrbová,

chtěla bych Vás informovat, že v nejbližších dnech začneme připravovat kuchyňku v
přízemí a společenskou místnost pro náš provoz a z tohoto důvodu potřebujeme
všechny Vaše věci odstěhovat. Vzhledem k tomu, že dnes nám ve společenské místnosti
složili nový nábytek, je k některým Vašim věcem (například k piánu) špatný přístup.
Navrhuji Vám, abyste zkusili promyslet termín, kdy by se Vám stěhování hodilo,
abychom Vám připravily k Vašim věcem přístup. Víme o Vaší vytíženosti, takže pokud
budeme potřebovat některou část prostoru vyklidit dříve, než je ve Vašich
možnostech, přestěhujeme Vám postupně věci na chodbu před krojovnou, abyste se k
nim snadno dostali. Určitě potřebujeme, aby byla místnost vystěhovaná do konce
měsíce května (na vyklizení jsou tedy 2 týdny). Pokud budeme vědět, jak se Vám to
termínově hodí, budeme moci poskytnout lepší součinnost.

Zjistily jsme, že nemáme klíč od dveří z kuchyňky na zahradu a na městě také není.
Vy ho máte? Pokud se klíč nenajde, necháme zámek vyměnit.

Ještě by nás zajímalo, jestli dnes odpoledne byl někdo od Vás na zahradě v Jiskře?






